
 

Flera bostäder för seniorer i Lunds kommun - Vi i GFFS vill överlämna 

vårt arbete 
 

Vi är en grupp på fem seniora kvinnor som sett ett ökande behov av bostäder för seniorer i 

Lunds kommun samt att frågan är en icke-fråga i de forum som äger denna fråga, det vill säga 

politiker, pensionärsföreningar, pensionärer och anhöriga. 

Sedan 2021 har vi träffats regelbundet med målsättningen att skapa större uppmärksamhet för 

behovet av fler bostäder för seniorer. Detta har vi gjort genom att bjuda in sakkunniga personer 

för samtal och kunskapsutbyte om hur det ser ut med pensionärs bostadssituation nu och 

framöver, vad som behöver göras och vad pensionärer efterfrågar, se enkät genomförd av SPF 

Seniorerna och PRO september 2019. Men också vad som händer ekonomiskt om inget görs, 

en plats på SÄBO i Lund kostar i dag 650 000 - 1 000 000 kr per år.  

 

Under arbetets gång har vi förstått att för att driva denna fråga krävs att en senior bogrupp är 

väl förankrad i en stark och väletablerad organisation för att kunna vara en motpart i mötet med 

politiker och andra organisationer. Därför anser vi att vi måste överlämna vårt arbete till 

pensionärsorganisationerna som representanter för pensionärer och där det finns viktig 

kompetens, yrkeserfarenhet och förankring i samverkan med motparten i många andra frågor 

rörande seniorer. En bra start på detta övertagande anser vi vara en ny bostadsenkät under 

2024/2025, det vill säga fem år efter den förra bostadsenkäten. 

 

Vi föreslår härmed att det bildas en gemensam arbetsgrupp/sektion tvärs över 

pensionärsföreningar, men vi börjar med att förankra detta hos SPF Seniorerna i Lund.  

 

Vi bifogar vårt sammanfattande slutdokument över våra insatser 2021–23 som vi 

vidarebefordrat tidigare till SPF Lundakretsen, LKF och ett antal privata byggaktörer. 
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